
Da det er ufattelig, at man skal være 18år for at bruge e-cigaretter, men KUN 16 for at købe 

cigaretter, kan jeg ikke forstå meningen med at det skulle være så sundhedsskadelig at bruge e-

cigaretter. Sagen er jo, at der er betydelig flere skadelige stoffer i cigaretter - også nikotin. Da der 

skal lægelig tilladelse til at sælge nikotinholdige produkter, hvorfor skal det så IKKE GÆLDE 

CIGARETTER? Det er dybt frustrerende at man skal ulovliggøre muligheden for at komme med 

cigaretterne på baggrund af HELT KLARE DOKUMENTATIONER FOR SKADELIGHEDEN AF 

E-CIGARETTER. 

Skulle der ikke begyndes med at kigge lidt på tobaksindustriens tilsætning af skadelige stoffer i de 

cigaretter der kan købes alle steder fra man er 16 ÅR.  
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